
 PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 11.1.2024 kl.12.00 – 13.00 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

 
Närvarande: Bäckström Nina  ordförande 

Alstrand Ulla  medlem 
Andersson Christian vice ordförande        

  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Nordström Mats medlem         
  Stolzmann Marianna medlem  kl. 12.00-12.45        
 
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
 
 
 § 1 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 2 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
 § 3 Justering av protokollet från senaste möte. 
 Protokollet från senaste möte justerades. 
 
 § 4  Verksamhetsberättelse 2023. 

Verksamhetsberättelsen för 2023 godkändes. 
 

 § 5 Verksamhetsplan 2024. 
 Verksamhetsplanen för år 2024 godkändes. 
 
§ 6 Val av suppleant till Egentliga Finlands välfärdsområdes handikappråd. 

Harold Henriksson har varit Christian Anderssons suppleant i Egentliga Finlands välfärdsområdes 
handikappråd. I höstens val av nya medlemmar till rådet för personer med funktionsnedsättning 
ställde Harold Henriksson inte längre upp för återval och därmed kan inte Harold Henriksson 
fortsätta som suppleant i Egentliga Finlands välfärdsområdes handikappråd. Efter diskussion 
valdes Marianna Stolzmann till ny suppleant. 
 

§ 7 Hälsningar från föreningarna. 
Marianna Stolzmann är medlem i Sydvästra Finlands neuroförenings styrelse. Nu har MS-
rådgivningen igen börjat göra rehabiliteringsplaner vilket är mycket positivt. 
 



Elina Lehtilä fungerar som sekreterare i Aivoliiton Turun seudun AVH-yhdistys styrelse. 
Föreningen finns nu på Västra Långgatan 33 i Lounatuulet aktivitetshus. Här hålls olika 
hobbyklubbar samt möten.  
 
Christian Andersson hör till Åbonejdens invalider. Denna förening har ingen klubbverksamhet i 
Pargas utan all verksamhet sker i Åbo. 
 
Mats Nordström hör till föreningen Steg för steg. Föreningens nästa möte hålls 29.1. 
 
Ulla Alstrand hör till Svenska Hörselskadade i Åboland. Föreningen är aktiv med många 
medlemmar. 
 
Regina Lindman-Korpi berättade att Diabetesföreningen i Åboland är en aktiv förening med 
många motionsgrupper. För tillfället planeras ett besök till Kimitoön. Anledningen till besöket är 
att man ska försöka få liv i verksamheten på Kimitoön. 
 

§ 8 Tillgänglighetsärenden 
Ulla Alstrand som besökt det nyrenoverade församlingshemmet i Korpo konstaterar att 

hörselslingan inte fungerar. 

 
§ 9 Övriga ärenden 
 Den godkända verksamhetsplanen och verksamhetsberättelsen skickas till styrelsen för 

kännedom. 
 

Diskussion om valinsamlingen Pieni ele, en penninginsamling som hålls utanför vallokalerna vid 
val. Med dessa inkomna penningdonationer ger man stöd och trygghet i vardagen för sjuka och 
funktionshindrade i Finland. De föreningar som är involverade i insamlingen i Pargas är neuro-, 
hjärt-, diabetes- samt allergi- och astmaföreningar.  

 
 Under året kommer rådet att sträva till att på olika sätt förbättra informationen om rådets 

verksamhet. Vi hoppas att detta kommer att göra rådet mera synligt i olika sammanhang.   
 
 Rådet har fått ta del av en motion som Tomas Jansen och Mika Wallin har inlämnat till kyrko-

fullmäktige 8.12.2023 angående en gångväg som behövs från porten vid klockstapeln ner till 
Kyrkoesplanaden som även personer med rörelsehinder kan använda sig av i stället för som 
läget är nu endast kunna använda sig av infarten längre bort vid kapellet. Rådet konstaterar att 
en skrivelse om detta problem redan skickats från rådet 19.2.2020 till Pargas kyrkliga 
samfällighet. Rådet skickar skrivelsen för kännedom till Tomas Jansen och Mika Wallin. 

 
 I dagens ÅU kunde vi läsa att flera äldre kan gå miste om sitt trygghetslarm. Detta gäller äldre 

personer som fortfarande bor hemma och som inte regelbundet anlitar hemvården. Rådet är 
mycket missnöjd med denna förändring. Marianna Stolzmann åtog sig att skriva en skrivelse om 
detta.  

 
 Ordföranden höll 10.1 en presentation om rådet för närvårdarstuderanden i Axxell. 
 



 Rådets iniativ för en tillgänglig badstrand har via styrelsen skickats till tekniska chefen för 
beredning. 

 
 Alla påverkningsorgans medlemmar kommer att bli inbjudna till en workshop 27.2 arrangerad av 

Pargas stad. 
  
 Senare på våren kommer påverkningsorganen att bjuda in stadens politiker som också är 

medlemmar i välfärdsområdets fullmäktige till ett möte. 
  
 Sekreteraren påminde om att skattekort behövs vid arvodesutbetalningen annars går det 60 % i 

skatt. Skattekortet kan föras till stadens information eller ges åt sekreteraren. 
 
  § 10 Följande möte  

Följande möte planeras till 21.3.  

 

Pargas 11.1.2024 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
 ordförande      sekreterare 

  
  

 

 

 

 

 

 

  
  

 
 

 
  


